
KAJ PRAVI MARJETICA?

Avtobus: bo, ne bo, bo...
Krajani Nadgorice in Ježe so nanizali precej
problemov, ki pa vendarle niso večnt

Prebivalci krajevne skupno-
sti Nadgorlca Ježa so se v zad-
njom času zbrali na dveh zbo-
rth krajanov, obakrat so precej
zaveto razpravljali tudi o kra-
jevnih problemih Na drugem
sestanku so sodelovali tudi
predstavniki bežigrajskega
izvr&nega sveta Zvone Sotlar,
predstavnik komunalne skup-
nosti Boris Andreo ter Ludvlk
Jarc \z »Soseske«.

V vroCi razpravi so krajani
naniiaU precej problemov.
sem ter IJa povzdignili glasove,
v (zjevah tudl drug drugemu
nasprotovall, na koncu pa so
se vendarle, kot kaže, precej
stvari dogovorili. Od drugega
zbora krajanov je potekalo že
nekaj časa, pa so lahko »gost-
Je-. marsikatero obtfubo že iz-
polnili.

Na prvem zboru krajanov in
tudi na začetku drugega je bila
poleg avtobusne povezave z
mesta osrednji problem peS-

pot od Nadgohce do Crnuč. ki
bi zlasti otrokom zagotovila
varno pot v Solo. Na drugem
zboru smo v začetku, kajti brž
ko je predstavnik komunalne
skupnosti obljubil, da )o bodo
že čez dan, dva začeli urejati,
so nekateri krajani zatrdili, da
sploh ni tako važna, ampak da
je tam Se precejhujših probie-
mov! No, ne glede na to, so se
krajani dobro odrezali, ko so
morali odstopiti po nekaj kva-
dratnih metrov za ureditev te
peSpoti, Niti eden ni bil proti1

Tako so z deli lahko pnčeli v
obljubljenam roku tn jedokon-
Čanje pešpoti pred durmi. Kra-
jani so tudi predlagali, naj na
Titovi cesti do križišča s sever-
no vpadnico urede severni
pločnik, južnega pa naj zariše-
jo vsaj z rumeno Črto. Črta je
narisana, pločnik pa že delajo

Ne samo prebtvalci Nadgori-
ce, praktlčno vsi, ki Jive sever-
no od Save, so imeli v letošnjih
suSnih mesecih težave ph pre-

skrbi z vodo. Dokončna rešitev
problema bo vodarna JarSki
brod, za katero so temeljni ka-
men položili ob tetošnjem ob-
Činskem prazniku, dograjena
pa naj bi bila do konca sep-
tembra prihodnje leto Že zdaj
iz prvih, imenujemo jih poizku-
snih vrtin, načrpajo tollko vo-
de, da se krajanom v prihod-
njem letu ni treba bati suhih
pip.

Kot povest o jari kači pa je
slišati zgodbo o njihovih priza-
devanjih za avtobusno poveza-
vo z mestorn. Kaj nam pomaga
tabla, ki kaze, da sodi kraj v
Ljubljano. fce pa se pri mest-
nem avtobusu ne zmenijo za
nas, pravijo. Jutranji avtobusi
prlmeatnega in medkrajevne-
ga potniškega prometa so na-
bito polni, otroci peSačijo v šo-
lo. nekdanji Viator pa je pridno
obljubljal mestne zelence. Se-
veda. Sele ko bo zgrajen most
v šentjakobu, oziroma ko bo
urejeno križišfie z Zasavsko
cesto in tako dalje in tako da-
Ije. Avtobusa ni, krajani pa v en
glas zahtevajo: hočemo avto-
bus. Razplet je sveda težko
predvideti. čerpav sta Zvone
Stolar in Boris Andree obljubi-
la, da bosta zahtevo krajanov
posredovala »naprej«.

Za zdaj smo izvedeli tole: In-
legralova delovna organizacija
mestni promet je pripravljena
vpeljati progo, brž ko bo nek-
do zagotovil pokrivanje izgu-
be Zdaj se pleteta dve idejj o
povezavi Nadgorice s -sve*
tom:« po prvi naj bi krožna
proga vozila od Belinke po Za-
savski cesti do črnufi, nato pa
po Cestl 24. junfja, preko se-
verne vpadnice, po Šlandrovi
mlmo Slovenijalesa tn na Za-
savsko cesto do Belinke. Za to
so seveda zainteresirane tudi
delovne organizacije. Zanimi-
va je tudi druga ideja o progi
Linhartova - Vojkova - južna
servisna cesta - severna vpa-
dnica - Slandrova cesta - Be-
linka. Zasavska cesta - čmufie
- Titova - Linhartova cesta,
Obe razmiSljanji sta v skladu z
nedavnlm sklepom mestnega
tzvršnega sveta, da nobena
nova avtobusna proga ne sme
več zapeljati v središče mesta.

Krajani si žele tudi otroško
igrišče: denar za igraia bo na
voljo takoj, ko se bodo v kra-
jevni skupnosti odločili za lo-
kacijo igrišča. zbrali zanj po-
trebno dokumentacljo in ga
pričeli urejati. Problem telefo-
na pa bo prav gotovo rešen
kmalu: ko bo dograjena nova
telefonska centrala na črnu-
Cah.

Prvi problemi, na katere so
prebivatci Nadgohce in JeŽe
opzorili na zboru krajanov, so
torej Že rešeni, kopica jlh 3e
ostane. Preprlčani pa smo, da
njihove težave ne bodo ostale
zapisane v zapraftenlh aktih,
ampak da jih bodo s skupnlmi
mofimi kmalu odpravtli.


